





# DID YOU KNOW?

ONE in THREE children



**ONE in FIVE** children is UNDERWEIGHT.



50% of infants were fed chewed rice or rice soup instead of breastmilk.





Rice is their only main food source, children are malnourished due to the lack of nutrition knowledge.

# TO OVERCOME THIS, THEY NEED LONG TERM FOOD SECURITY





AND LIVESTOCK TRAINING

# YOUR KINDNESS MAKES A DIFFERENCE



## Nefful USA

18563 Gale Avenue, City of Industry, CA 91748 





### **Terms & Conditions**

- This promotion is not valid in conjunction with other ongoing promotions, payment with product vouchers are also not applicable, unless stated otherwise.
- Purchase of charitable merchandise will not be taken into consideration for sales accumulation.
- Nefful International reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.









# Creating te Possibilitie Making A Difference

# EXTENDED



# PURCHASE

OC022 **NEFFUL T-Shirt** 

Charitable Price: \$90.00\* (Unit Price: \$230.00)

Sales proceeds collected from the above charitable merchandize items
will be contributed to World Vision.

\*No sales volume accumlated for charitable merchandise

# FREE

NS006 **Bio Clean Detergent** 

- 500ml

Gift Value: \$27.00





## Purchase-with-Purchase with every order that includes an OC022 Nefful T-Shirt

^ valid in conjunction with monthly promotions, all order forms must be submitted together to enjoy the promotion, subject to its availability



Lady's T-Shirt

- Magenta

м, 1 \$226.80

\$245.70 SV 273



OC049

Lady's Long-Sleeve T-Shirt

- Aqua Blue

M,L **\$351.00** SV 390

**11** \$360.00



UW318 Men's Long-Sleeve

Undershirt

Gray

м, 184.50



OC037 Men's T-Shirt

Navy Blue

м, \$245.70



## OC050

Men's Long-Sleeve T-Shirt

M,L \$369.00 LL \$378.00



#### AS003 Stole

- Wisteria

ΔS049

AS052

Eye Mask Wrist Band - Silver - Denim Blue

AS053 LS031

**Knitted Beanie** Room Socks

- Dark Blue - Charcoal Gray



Bundle price **\$411.30** 

## NI 50 Exclusive BUNDLE SPECIAL

### SG017

**Knee Support** 

- Sky Blue
- Teal Blue
- Buff Orange - Light Gray



Bundle price **\$332.10** 

18563 Gale Avenue, City of Industry, CA 91748



### Terms & Conditions

- Promotion period will be extended till while stock last; applicable for walk-in, e-mail and fax orders only. All order forms must be submitted together to enjoy the promotions; amendments on orders or combined orders are not
- Qualified order is entitled to redeem 1 bottle of NS006 Bio Clean Detergent and purchase one item or bundle of each category specified in the "Purchase-With-Purcha
- "Purchase-with-Purchase" in this promotion is valid in conjunction with monthly promotions; payment with product vouchers are not applicable, unless stated otherwise.

  Products exchange is not allowed for all items stated in this promotion.

  In the event of termination of distributorship, all gifts received must be returned.

  Nefful USA reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.



# 飯碗裡的





# 您是否知道?

每三名兒童中, 即有一名營養

每五名兒童中, 即有一名體重過輕。



50%的幼嬰兒,營養攝取源自於咀 嚼的米飯或湯飯,而非母乳。





米飯成為唯一的食物來源,孩童又因 缺乏足夠的營養知識而導致營養不良。

為改善營養不良與匱乏, 他們需要

# 長期有保障的食物資源



健康孕婦及嬰幼兒營養



提供氣候智能型 農作系統及家禽養育培訓

# 您的一點關懷便能創造不凡



### Nefful USA

18563 Gale Avenue , City of Industry, CA 91748 



家庭提供



隻雞/鴨家篱

## 條件與規則

- 本活動內容不與其他活動合併計算,亦不受理商品抵用券,除非另作聲明。
- 公益商品恕不計算業績。
- 妮芙露國際保留更改活動內容之權利。











# 好評延



OC022 妮時代T恤

公益價:\$90.00\* (售價:\$230.00)

公益商品之銷售所得將撥專至「世界宣明會」 \*公益商品恕不計算業績



NS006 潔淨洗劑

- 500ml 價值 \$27.00





了 再 買 ^ 訂單含OC022妮時代T恤,即可享有此活動

^ 可與當月滿額禮合併計算,符合活動標準之訂購單需一併提交;數量有限,售罄為止



OC036 仕女T恤

M,L \$226.80 LL \$245.70



仕女長袖T恤

- 水藍

м, L \$351.00 IL \$360.00



UW318 新雅緻男仕 長袖內衣

AS052

- 牛仔藍

LS031

居家襪

- 深藍

護腕

灰色

м, 184.50



OC037 男仕T恤

- 深藍

м. \$245.70



OC050 男仕長袖T恤

м, \$369.00 т. \$378.00



## AS003

風采圍巾

- 藤紫 ΔS049

眼罩 - 銀色

AS053 針織帽 - 炭灰

套裝價值 \$411.30

## NI 50 獨家

SG017 護膝

- 天空藍
- 深蔚藍
- 淺橙

- 淺灰



套裝價值\$332.10

### Nefful USA

18563 Gale Avenue, City of Industry, CA 91748





### 條件與規則

- 特惠活動期間將於即日起延長至售罄為止;週用於現場下軍、郵件及傳真下單。 所有符合活動標準之訂單需一併提交方可享有此活動;所有訂單付款完成後,恕不何更改或合併訂單。 本活動單張發票潔績優限兌換NS006潔淨洗劑一瓶並可添購「買了再買」活動中之商品各一組。 本活動之「買了再買」活動中可與當月活動合併計算,怨不受理商品抵用券,除非另作聲明。
- v. 本活動所註明之所有商品恕不接受退換貨。 vi. 解約退貨時;須將贈品退還公司。 vii. 美國妮芙露保留更改活動內容之權利。